
Strona internetowa 

Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie 

 

Adres strony internetowej: 

www.spl.pl 

 

Czego dotyczy strona internetowa 

Na stronie są przydatne informacje dla Pacjentów. 

Specjalistyczna Przychodnia Lekarska dla Pracowników Wojska 

SPZOZ w Warszawie umieszcza na stronie informacje  

o działalności placówki, dane kontaktowe, konkretne 

specjalizacje, godziny przyjęć pacjentów, terminy oczekiwania 

na wizyty pierwszorazowe do lekarzy specjalistów. Na stronie 

są także informację o zamówieniach publicznych, oferty pracy 

oraz konkursy lekarskie. Informacje są łatwe do odszukania,  

bo są podzielone na kategorie tj. aktualności, strefa pacjenta,  

o nas, placówki, oferty dla firm oraz deklaracja dostępności. 

Na stronie jest też wyszukiwarka, która ułatwia odnajdywanie 

informacji. 

Co można znaleźć na stronie internetowej 

 Można zapoznać się z aktualnościami oraz przydatnymi 

informacjami. 

http://www.spl.pl/


 Można wyszukać interesującą Cię informację i zapoznać 

się z jej szczegółami. 

 

Nasze Placówki:  

W skład Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla 

Pracowników Wojska w Warszawie wchodzi siedziba główna 

oraz ośmiu filii na terenie m.st. Warszawy. W dzielnicach tj. 

Śródmieście i Ochota. 

 

Siedziba główna: 

1. Specjalistyczna Przychodnia Lekarska dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie,  

ul. Nowowiejska 31, 00-911 Warszawa 

Placówka czynna 7:00 – 20:00 

Rejestracja ogólne: tel. 22 526 44 44 

Rejestracja RTG: tel. 22 526 44 06 

 

2. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. Nowowiejska 5, 00-643 Warszawa 

Placówka czynna 7:00 – 19:30 



Rejestracja: tel. 22 526 41 67 

3.  Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla 

Pracowników Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. Nowowiejska 5, 00-643 Warszawa (Stomatologia) 

Placówka czynna 7:00 – 20:00 

Rejestracja: tel. 22 526 44 42 

4. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. Nowowiejska 10, 00-653 Warszawa 

Placówka czynna 7:00 – 20:00 

Rejestracja: tel. 22 526 42 55 

5. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. gen .W. Andersa 14 i ul. gen .W. Andersa 16, 00-201 

Warszawa  

Placówka czynna 7:00 – 19:30 

Rejestracja: tel. 22 526 44 60 

6. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. gen .W. Andersa 16 i ul. gen .W. Andersa 18, 00-201 

Warszawa (Stomatologia) 



Placówka czynna 7:00 – 20:00 

Rejestracja: tel. 22 526 44 84 

7. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. Bitwy Warszawskiej 1920 r. nr 12, 02-366 Warszawa. 

Stomatologia: 

Placówka czynna 7:00 – 20:00 

Rejestracja: tel. 22 526 44 53 

Rehabilitacja: 

Placówka czynna 7:00 – 19:30 

Rejestracja: tel. 22 526 44 55 

8. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, 

ul. Nowolipie 2, 00-150 Warszawa. 

Gabinet czynny 7:30 – 14:30 

Rejestracja: tel. 500 197 104 

9. Filia Specjalistycznej Przychodni Lekarskiej dla Pracowników 

Wojska SPZOZ w Warszawie, ul. Żwirki i Wigury 103/105 bud. 

Nr 1 , 02-096 Warszawa 



Gabinet czynny:  

- wtorek i piątek 9: 00 – 14:30 

- poniedziałek, środa, czwartek 8:00 – 14:30 

Rejestracja: tel. 261 825 190 

Właściciel strony internetowej: 

Specjalistyczna Przychodnia Lekarska dla Pracowników Wojska 

SPZOZ w Warszawie 

Tłumaczenie na język migowy w chwili obecnej jest 

niedostępne. Pracujemy nad uruchamianiem tłumacza języka 

migowego online. 

 

Więcej informacji dla osób z niepełnosprawnościami:  

Deklaracja dostępności 

 

 

 

 

https://spl.pl/deklaracja-dostepnosci/

